
Protokół Nr XXVII/2021 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 28 stycznia 2021 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Piotr Wojdacz - Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski - Na podstawie art. 20 ust. 1 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram XXVII Sesję Rady Gminy 

Osiek Jasielski. Witam serdecznie wszystkich Radnych na dzisiejszej Sesji. Witam Sołtysów 

z poszczególnych sołectw. Witam Pana Wójta, Pana Sekretarza. Witam Panią Skarbnik i Panią 

Joannę Gancarz z biura obsługi Rady. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady - Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 15 Radnych 

ustawowego składu obecni są wszyscy Radni na dzisiejszej sesji, a więc uchwały podjęte będą 

prawomocne. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

8. Piotr Kurcz – Załęże, 

9. Mariusz Pepera – Osiek Jasielski, 

10. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

11. Daniel Socha – Mrukowa, 

12. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

13. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

14. Mariusz Zagórski – Świerchowa, 

15. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

(Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy, 

4. Janusz Brączyk – Sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – Sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysława Stachurska – Sołtys wsi Mrukowa, 

7. Władysław Świątek – Sołtys wsi Czekaj, 



8. Tadeusz Zawisza – Sołtys wsi Osiek Jasielski. 

(Lista obecności Sołtysów i zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Pozwólcie, że porządek obrad, Wysoka Rado, odczytam na siedząco. 

Porządek obrad przygotowany na XXVII Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim przedstawia 

się następująco : 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Osiek Jasielski 

na 2021 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji „Tradycyjne Podkarpacie”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2021-2026. 

13. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

14. Interpelacje radnych. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady - Tak się przedstawia porządek obrad, który został do Wysokiej Rady 

rozesłany. Wysoka Rado, wpłynęły jeszcze wnioski co do porządku obrad 

od Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i Przewodniczącego Komisji Budżetowej 

o przyjęcie do porządku dzisiejszych obrad uchwał w sprawie sprawozdania z działalności 

Komisji Budżetowej za rok 2020 oraz zatwierdzenia planu Pracy Komisji Budżetowej na rok 

2021, analogiczna uchwała co do Komisji Rewizyjnej to jest podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania oraz zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021. 

Wnioskuję o przyjęcie tych dwóch uchwał do porządku obrad. Poddaję pod głosowanie 

pierwszą uchwałę dotyczącą sprawozdania Komisji Budżetowej. Kto jest za przyjęciem, 



wprowadzeniem tej uchwały do porządku obrad, proszę o podniesienie ręki. Dziękuję bardzo. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Wniosek przyjęty jednogłośnie. Poddaję pod 

głosowanie wniosek o przyjęcie do porządku obrad uchwały w sprawie sprawozdania 

z działalności Komisji Rewizyjnej za 2020 rok. Kto jest za przyjęciem wniosku? Proszę 

o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Również wniosek przyjęty 

jednogłośnie. A więc Wysoka Rado poszerzamy ten porządek obrad Sesji Nr XXVII o te dwie 

uchwały. Proponuję, żeby te dwie uchwały dołączyć do porządku obrad w punkcie 6 i 7, a więc 

po pierwszej uchwale dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki. Kolejna 

uchwała w sprawie sprawozdania Komisji Budżetowej, a następnie uchwała w sprawie 

sprawozdania Komisji Rewizyjnej. I reszta w porządku zgodnie z porządkiem przedstawionym 

w informacji o Sesji. A więc poddaję cały porządek obrad pod głosowanie, z tymi dwiema 

uchwałami wprowadzonymi do porządku przed Wysoką Radę. Kto jest za przyjęciem porządku 

obrad proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Porządek obrad 

został przyjęty jednogłośnie i poszerzony o dwie uchwały dotyczące sprawozdania Komisji 

Budżetowej i Komisji Rewizyjnej. 

Zmieniony porządek przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Osiek Jasielski 

na 2021 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Budżetowej 

za 2020 r. oraz zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowej na 2021 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej 

za 2020 r. oraz zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji „Tradycyjne Podkarpacie”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2021-2026. 

15. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

16. Interpelacje radnych. 

17. Wolne wnioski i zapytania. 



18. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, w tym momencie mieliśmy odbyć połączenie 

z Urzędem Wojewódzkim, ponieważ Wojewoda Podkarpacki Pani Ewa Leniart prosiła 

o wideokonferencję z Radnymi naszej Gminy, ale w związku ze zmianą planu dnia Pani 

Wojewody ta konferencja dzisiaj nie może się odbyć. Prawdopodobnie w miesiącu lutym 

spróbujemy poprzez wideokonferencję połączyć się z Wojewodą, ponieważ Wojewoda miała 

do przekazania poprzez Radnych do mieszkańców naszej Gminy ważne informacje. Ale to 

nie będę wyprzedzał faktów, poczekamy na kolejną Sesje. Być może wtedy uda się nam 

nawiązać to połączenie i Pani Wojewoda przekaże te informacje, które chciała przekazać. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, protokół z poprzedniej Sesji Nr XXVI był dostępny 

w biurze obsługi Rady, również umieszczony jest w BIP. Bardzo proszę, czy są jakieś uwagi 

co do treści protokołu? Jeśli nie ma uwag poddaję pod głosowanie protokół Sesji Nr XXVI. 

Kto jest za przyjęciem protokołu, proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał od głosu? Protokół Sesji Nr XXVI został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Osiek Jasielski na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do pierwszej uchwały w porządku obrad, mianowicie 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Osiek Jasielski na rok 2021. Program 

został przesłany Szanownej Radzie. Program jest opracowany przez Przewodniczącą Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. W tym roku pula, jaką na ten Program Komisja 

Alkoholowa dysponowała, jest nieznacznie większa, ponieważ wynosi 50.777 zł. Tak, jak 

pamiętamy, do roku ubiegłego to kilka tysięcy do dyspozycji Komisji więcej. I plan został 

przedstawiony w załączniku do uchwały. Naszym obowiązkiem jest plan przyjąć. W związku 

z tym bardzo proszę, otwieram dyskusję, Czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie tego planu? 

Jeśli nie ma chętnych, przechodzimy do głosowania w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na terenie Gminy Osiek Jasielski na 2021 rok. Bardzo proszę o zajęcie stanowiska. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo. 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. Wszyscy opowiedzieli się za przyjęciem uchwały 

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Osiek Jasielski na 2021. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

 



Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Budżetowej za 2020 r. oraz zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowej na 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do pierwszej uchwały wprowadzonej do porządku 

obrad - uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Budżetowej za 2020 

rok oraz zatwierdzenia placu planu pracy Komisji Budżetowej na 2021 rok. Sprawozdanie 

zostało przedstawione Wysokiej Radzie z działalności tejże Komisji. Prosiłbym tylko 

Przewodniczącego Tomasza Źrebca o odczytanie planu pracy na rok 2021. 

 

Tomasz Źrebiec - Przewodniczący Komisji Budżetowej przedstawił plan pracy Komisji 

Budżetowej na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Przewodniczącym Komisji Budżetowej Czy są jakieś 

pytania w związku z planem pracy i sprawozdaniem Komisji Budżetowej? Przechodzimy 

do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Budżetowej za rok 2020 

oraz zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowej na rok 2021. Kto z Radnych jest 

za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo. 15 Radnych 

opowiedziało się za przyjęciem sprawozdania i planu pracy Komisji Budżetowej na rok 2021. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Rewizyjnej za 2020 r. oraz zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do drugiego projektu wprowadzonego do porządku 

obrad, mianowicie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Budżetowej za 2020 rok oraz planu działalności Komisji Budżetowej na 2021 rok. Również 

przy projekcie uchwały Wysoka Rada otrzymała sprawozdanie, jak i również plan pracy. 

Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Dariusza Breja o przedstawienie planu 

pracy na rok 2021. 

 

Dariusz Brej - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady - Czy są pytania do sprawozdania bądź też planu pracy Komisji 

Rewizyjnej? Bardzo proszę. Przechodzimy do głosowania nad przyjęciem sprawozdania 

z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2020 oraz zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2021. Kto z Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Uchwała również przyjęta jednogłośnie przez Wysoką Radę. 15 głosów 

za przyjęciem sprawozdania i planu pracy. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

 



Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji „Tradycyjne 

Podkarpacie”. 

 

Przewodniczący Rady - W punkcie ósmym, Wysoka Rado, mamy uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia Petycji Fundacji „Tradycyjne Podkarpacie”. Do rozpatrzenia tej petycji zwołana 

została Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Może przeczytam uzasadnienie, co zawiera 

ta petycja. 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść petycji. 

 

Przewodniczący Rady - To jest treść tej petycji. Bardzo proszę teraz Pana Przewodniczącego 

Kurcza o przedstawienie stanowiska Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

 

Piotr Kurcz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał protokół 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję uprzejmie Panu Przewodniczącemu. A więc projekt 

uchwały paragraf pierwszy: „Postanawia się uznać petycję Fundacji „Tradycyjne Podkarpacie” 

z dnia 11 grudnia 2020 r. za bezzasadną z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu stanowiącym 

załącznik do niniejszej uchwały”. To jest paragraf pierwszy projektu uchwały. W związku 

z uzasadnieniem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji uchwałę uznaje się za bezzasadną i taką 

treść uchwały poddaję pod głosowanie. Bardzo proszę o przyjęcie stanowisku poszczególnych 

Radnych. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem 

uchwały i stwierdzeniu bezzasadności petycji. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do czterech uchwał odnośnie pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Jasielskiego. W punkcie 9 mamy podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego. I druk 165 dotyczy 

w paragrafie pierwszym „Udziela się w 2021 r. pomocy rzeczowej o wartości 

nieprzekraczającej 120.000,00 zł dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego 

pod nazwą „Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej Nr 1881R Dębowiec-Załęże-Osiek 

Jasielski w miejscowości Osiek Jasielski, działka nr 530, na długości 500 mb”. Może 

to pokrótce Pan Wójt. Bardzo proszę. 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni i Pani i Panowie Sołtysi. Dwa 

słowa do tych uchwał, które Pan Przewodniczący przedstawił. Chodzi głównie o to, abyśmy 

podjęli to uchwały, co pozwoli nam na rozpoczęcie działań związanych z budową 

infrastruktury, to jest chodników na terenie Gminy Osiek Jasielski. Odniosę się ogólnie do tych 

uchwał. Jest prośba, aby Państwo dzisiaj te uchwały podjęli. Myślę, że dobry czas jest na zakup 



materiału, ponieważ jeszcze, póki co, ceny są niższe. Pozwoli nam to na duże oszczędności. 

Tutaj mamy uchwałę o budowie chodnika w miejscowości Osiek Jasielski, tak jak Pan 

Przewodniczący podkreślił, przy drodze Dębowiec-Załęże-Osiek Jasielski, to jest 500 metrów 

bieżących. Później jest dokończenie chodnika, który był robiony w 2020 roku w miejscowości 

Samoklęski - 234 metry bieżące, wykonanie projektu na chodnik o długości 508 metrów 

bieżących w miejscowości Zawadka i wykonanie projektu (195 metrów) w miejscowości 

Mrukowa. To prace, które były również rozpoczęte w roku ubiegłym. To pozwoli nam na to, 

aby koszty zminimalizować. Kwoty, które są podane, one może nie są adekwatne 

do kosztorysu, ponieważ kosztorys jest dużo wyższy, na te 500 m chodnika w Osieku kosztorys 

jest ponad 500.000 złotych, ale myślę że resztę, tak jak poprzednio, własnymi siłami, zakładem 

komunalnym, uda się to we współpracy właśnie, pozwoli nam to na obniżenie kosztów i tak 

będziemy chcieli to wykonać, jak w roku 2020. Tym systemem udało się nam zbudować troszkę 

chodników i te ceny naprawdę były dużo, dużo niższe niż pierwotnie zakładane. To znaczy 

myśmy te koszty ponieśli, ale też Zakład Komunalny miał pracę i te prace, które zostały 

wykonane i przekazane do Powiatowego Zarządu Dróg. Tutaj prośba o podjęcie. Dziękuję 

bardzo. 

 

Radny Mariusz Zagórski opuścił salę obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję Panu Wójtowi. Bardzo proszę Wysoką Radę, jeśli ktoś chce 

zabrać głos w sprawie pierwszej uchwały dotyczącej pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Jasielskiego. Bardzo proszę, przechodzimy do głosowania nad uchwałą. Kto jest za przyjęciem 

uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Na 14 Radnych, którzy wzięli udział 

w głosowaniu, 14 opowiedziało się za przyjęciem uchwały, a więc uchwała podjęta 

jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady - I kolejna uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego. Tym razem w paragrafie 

pierwszym: „Udziela się w 2021 r. pomocy rzeczowej o wartości nieprzekraczającej 50.000,00 

zł dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego pod nazwą „Budowa chodnika 

w pasie drogi powiatowej Nr 1895R Samoklęski-Brzezowa-Kąty w miejscowości Samoklęski 

działka nr 734, na długości 234 mb”. To już Pan Wójt wyjaśnił wszystkie uchwały. Jeśli ktoś 

chciałby zabrać głos w sprawie tej uchwały, bardzo proszę. Przechodzimy do głosowania 

nad wspomnianą uchwałą. Bardzo proszę. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Reasumując głosowanie, na 14 Radnych, których wzięli udział 

w głosowaniu, 14 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Radny Mariusz Zagórski wrócił na salę obrad. 

 



Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady - Trzecia uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Jasielskiego na realizację zadania publicznego. W paragrafie pierwszym uchwała otrzymuje 

brzmienie: „Udziela się w 2021 r. pomocy rzeczowej o wartości nieprzekraczającej 12.000,00 

zł dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego pod nazwą „Budowa chodnika w 

pasie drogi powiatowej 1878R Dobrynia-Zawadka Osiecka-Załęże w miejscowości Zawadka 

Osiecka, działki nr 423/1 i 597, na długości 508 mb”. Bardzo proszę, czy ktoś chciałby zabrać 

głos z Wysokiej Rady w sprawie tej uchwały? Jeśli nie trzeba dodatkowych wyjaśnień 

przechodzimy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Stwierdzam po przeprowadzonym głosowaniu, że 15 Radnych opowiedziało się 

za przyjęciem uchwały. Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady - Ostatnia uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego. W paragrafie pierwszym: „Udziela 

się w 2021 r. pomocy rzeczowej o wartości nieprzekraczającej 7.000,00 zł dla Powiatu 

Jasielskiego na realizację zadania publicznego pod nazwą „Budowa chodnika w pasie drogi 

powiatowej Nr 1895R Samoklęski-Brzezowa-Kąty w miejscowości Mrukowa, działka nr 402, 

na długości 195 mb”. Myślę, że możemy przejść do głosowania nad niniejszą uchwał. Kto jest 

za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Wynik głosowania – 15 Radnych 

opowiedziało się za przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Jasielskiego. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 

2021. 

 

Przewodniczący Rady - Punkt 13 w porządku obrad – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie 

budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. Bardzo proszę o opinię w pierwszej kolejności 

Komisji Budżetowej. Panie Przewodniczący, bardzo proszę o opinię co do zmian w budżecie. 

 

Tomasz Źrebiec – Przewodniczący Komisji Budżetowej –Wysoka Rado, na Komisji 

Budżetowej przedstawiono zmiany do budżetu. Zmiany zostały przeanalizowane i wydano 

pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Bardzo proszę, czy 

w sprawie zmian w budżecie ktoś chce zabrać głos? Bardzo proszę Pana Wójta. 



 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, tak jak widzimy zmiany, jest 

tutaj kwota jednego miliona złotych. To jest kwota, którą otrzymaliśmy z tarczy antycovidowej, 

która pozwoli nam na przebudowę naszej oczyszczalni ścieków, która znajduje się 

w miejscowości Osiek Jasielski. Pozwoli nam to na pewien etap przebudowy, etap taki, który 

będzie funkcjonował. To nie jest tak, że przebudujemy i to będzie czekało na zrzut większej 

ilości ścieków, tylko pozwoli nam to na lepsze rozwiązania, a ten etap będzie służył nam 

później do skanalizowania, jeżeli dojdzie do skanalizowania dalszej części Gminy, czyli mam 

na myśli tutaj te cztery kolejne miejscowości, o które zabiegamy. Aby to rozpocząć musimy 

mieć naprawdę środki na to. W tym momencie ten etap zostanie wykonany. Ogłosimy przetarg 

i myślę, że w przyszłości, jakby doszło do realizacji dalszej inwestycji to będzie funkcjonować. 

Tam wchodzą również później inne etapy, jak budowy kolejnego reaktora. W tej chwili to co 

będzie zrobione za tą kwotę, którą żeśmy otrzymali. Jest to duże jest duże wsparcie dla nas 

i pozwoli nam na to, aby ta oczyszczalnia mogła lepiej funkcjonować. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Przychodzimy do głosowania nad zmianami 

w budżecie. Myślę, że to już wszystko zostało powiedziane. Dziękuję Panu Wójtowi 

za wyjaśnienie zwiększenia środków budżetowych na bieżący rok. Przechodzimy 

do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała 

przyjęta jednogłośnie. 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały w sprawie zmian 

w budżecie na bieżący rok. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osiek Jasielski na lata 2021-2026. 

 

Przewodniczący Rady - Ostatnią uchwałą przygotowaną na dzisiejszą Sesję jest uchwała 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2021 – 

2026. A więc pewnie uwzględnia zwiększenia w budżecie, które wprowadzany. Czy ktoś 

chciałby zabrać głos w sprawie WPF-u na bieżący rok. Tak jednym zdaniem Pani Skarbnik 

powie co zawierają zmiany. Bardzo proszę. 

 

Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy – Zmiany zawierają ujęcie kwoty jednego milion 

złotych na inwestycje, wydatki majątkowe. Reszta nie ulega zmianie. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Czy są pytania? Jeśli nie ma, 

to przechodzimy do głosowania nad zmianami w WPF-ie na lata 2021 – 2026. Kto jest 

za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Reasumując 

głosowanie, 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem zmian w WPF-ie na lata 2021-2026. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

 



Ad. 15. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady – Punkt 15 – informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. Proszę Pana Wójta 

o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, uchwały podjęte 

na poprzedniej Sesji zostały przekazane do realizacji. W okresie międzysesyjnym jest kilka 

spraw, które Państwu przedstawię.  

Mieliśmy przetarg na wynajem kuźni w miejscowości Osiek Jasielski. Nie odbył się ten 

przetarg z powodu braku oferentów.  

Druga sprawa, mamy obecnie ogłoszony przetarg na sprzedaż dwóch działek na nowym osiedlu 

w Osieku Jasielskim. Z tego co wiem chętni pytają. Obecnie jesteśmy na etapie przygotowania 

przetargu na Dom Ludowy w Załężu. Warunki się troszkę zmieniły, ale Pani Ola pracuje 

nad tym. Rozmawiałem dzisiaj z nią. Powiedziała, że wszystko wskazuje na to, że do 15 lutego 

ten przetarg się pojawi i będzie ogłoszony.  

Jeszcze tutaj mam takie informacje. Pojawiła się firma, która chce inwestować na terenie 

Gminy Osiek Jasielski, firma, która chce budować wiatraki. Chcą wrócić do tego, co wcześniej 

były zamierzenia i rozmawiamy z przedstawicielami firmy. Myślę, że jeżeli wszystko będzie 

dobrze, to oni sobie muszą zawrzeć umowy z właścicielami gruntów, no i myślę, 

że w przyszłości, jakby to dobrze poszło, to jest szansa na wybudowanie tych obiektów, tych 

wiatraków. Z tego co wstępnie pytałem, a pytałem w innych gminach o podatki od takiej 

budowli, to jest 2 % od budowli. Są to dosyć duże podatki. na pewno pozwoliłoby to na większy 

rozwój naszej Gminy, pozwoliłoby na realizację różnych zadań inwestycyjnych czy innych. 

Myślę, że warto w tym kierunku, na to działanie się otworzyć.  

Tak jak powiedziałem wcześniej planujemy Dni Osieka w tym roku, ale połączone 

z Dożynkami Powiatowymi. termin w tym momencie nie został jeszcze ustalony, ale gdzieś 

w sierpniu, po połowie sierpnia, byśmy ten termin ustalili, wspólnie z Powiatem. Jeśli termin 

będzie ustalony to oczywiście Państwu przekażę.  

Jeszcze mam informację taką, że Rada Sołecka i Sołtys z miejscowości Osiek Jasielski wyrazili 

chęć, aby dzielić dalsze działki na nowym osiedlu. Mamy takie możliwości.  

Gmina Dębowiec złożyła do nas wniosek o wydanie warunków na przyłącz bodajże sześciu 

budynków - przyłącz kanalizacyjny. Sytuacja wygląda tak, że oni są na przełomie Załęża 

i Dębowca. Tam spadki idą już w naszym kierunku, w kierunku Gminy Osiek. Dzisiaj był 

Kierownik Zakładu Komunalnego, rozmawialiśmy i zwracają się do nas z prośbą, aby tych 

mieszkańców przyłączyć do naszej kanalizacji. Oczywiście taką zgodę wydamy, niemniej 

rozliczenia i jakieś pomiary ścieków na wejściu, warunki ustalimy i myślę, że to będzie 

przejrzyste. Mieszkańcy także będą mogli skorzystać, aby to sieć kanalizacyjną u siebie mieć, 

oczywiście koszty projektów i innych rzeczy będą obciążać Gminę Dębowiec. My żadnych 

kosztów nie będziemy ponosić.  

No i ostatnia kwestia – mamy kryzys, takie dosyć mocne zimy, także prosiłbym tutaj, aby 

Państwo Radni, Sołtysi troszkę to koordynowali. Wiemy jakie są, jaka jest sytuacja, że te śniegi 

są dosyć duże, ale na dzień dzisiejszy nie mamy jakichś takich większych zgłoszeń, żeby były 



jakieś problemy, poza może tam jednym, że Pan był, że jakieś tam parę metrów, żeby mu 

jeszcze podjechać i odśnieżyć. Ale tutaj bym prosił, żeby Sołtysi to koordynowali i żeby troszkę 

to przypilnować i tam gdzie trzeba, to żeby zgłaszać, jeśli są takie potrzeby, to mamy czym to 

robić, mamy pozawierane umowy, więc myślę, że wszyscy wywiązują się z tego jak najlepiej, 

z należytą starannością, jest wszystko w porządku. Jeżeli są jakieś głosy to bardzo bym prosił, 

żeby to sygnalizować i jak coś jest do zrobienia, to na pewną postaramy się, żeby to było 

wszystko w porządku. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi za przedstawioną informację z okresu 

międzysesyjnego. Czy są pytania co do informacji? W ogóle do Pana Wójta? Bardzo proszę. 

 

Ad. 16. Interpelacje radnych 

 

Przewodniczący Rady – Interpelacje Radnych. Jeśli ktoś ma do złożenia interpretację, 

to bardzo proszę w tym momencie. 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 17. Wolne wnioski i zapytania 

 

Przewodniczący Rady – Wolne wnioski i zapytania. Przechodzimy do punktu wolne wnioski 

i zapytania. Bardzo proszę, Sołtys z miejscowości Samoklęski - Pan Ryszard Ociesielski. 

Bardzo proszę.  

 

Ryszard Ociesielski - Sołtys miejscowości Samoklęski – Mam pytanie do Pana Wójta. 

Wysoka Rado, Panie Wójcie, chciałbym zapytać w sprawie tego naszego CPN-u 

w Samoklęskach. Nie ma jakieś kogoś chętnego na dzierżawę? 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Panie Sołtysie, więc wygląda to następująco. Myśmy 

wydzielili z kółka rolniczego cztery etapy z całości. Udało się nam na całym terenie kółka 

wydzierżawić cały teren i była kwota podana za CPN, były przetargi, nie było chętnych. Myśmy 

próbowali to zrobić, żeby ktoś to wydzierżawił, natomiast uzyskaliśmy kwotę za sam grunt, 

bez wydzierżawienia CPN-u, taką jak chcieliśmy za całość. Także nas to satysfakcjonuje. Mało 

tego, ta kwota jest dużo wyższa jak była nawet pierwotnie określona z CPN-em. Firma, która 

buduje linię energetyczną w kierunku Iwonicza, wydzierżawili, działają tam prężnie. Firma 

druga, która buduje drogę, też im wydzierżawiliśmy kawałek za który też myślę, że dobre 

pieniążki udało się wynegocjować. No i ten pan, który od kilku lat tam sobie robi peleciki 

i podobnie. Cała baza jest w tej chwili wynajęta i nie ma możliwości na dzień dzisiejszy żeby 

wynająć CPN, bo grunt który tam się znajduje został cały rozdysponowany, wynajęty po 

lepszych pieniądzach niż chcieliśmy to wynająć z CPN-em. 

 

Ryszard Ociesielski - Ja dziękuję bardzo serdecznie. Cieszę się, że są pieniądze i super, że tak 

się stało. Takie było pytanie mieszkańców, dlatego zapytałem. Jeżeli za całość jest kwota 

satysfakcjonująca, to o to chodzi, żeby to przynosiło zysk. Dziękuję. 



 

Wójt Gminy - Panie Sołtysie, jeszcze uzupełnię może tę informację. Te dzierżawy to są 

dzierżawy na okres jednego roku. Na pewno, jeżeli te umowy się skończą, my taką dzierżawę 

puścimy i jeżeli są chętni, to bardzo proszę, bo myśmy kilka razy puszczali ten przetarg i nie 

było chętnych. Wiem, że też CPN na pewno służyłby dla mieszkańców, no i byłoby to 

z pożytkiem dla wszystkich. My mielibyśmy czynsz. Ten, który miałby tam swoją działalność 

czerpałby z tego korzyści, wiadome podatki i inne rzeczy. Na pewno, jeżeli te dzierżawy się 

skończą będziemy ogłaszać przetarg, oczywiście także na ten CPN, w którym można paliwo 

sprzedawać.  

Chciałbym jeszcze jedną informację przekazać państwu, bo umknęło mi to wcześniej. Wniosek, 

który składaliśmy do INTERREG-u, dotyczył on budowy altany w miejscowości Mrukowa, 

Szanowni Państwo, zostaliśmy usytuowani na 18 miejscu na liście rezerwowej, Także tutaj 

prawdopodobnie dofinansowania nie będzie. Dosyć dużo tych pieniążków było. Łącznie 

na liście rezerwowej jest 29, jesteśmy na 18 miejscu. No jeżeliby ewentualnie jakieś środki 

pojawiły się rezerwowe, to będziemy czekać, ale jest to dosyć odległe miejsce, więc jakieś 

nadzieję tutaj nikną.  

Czekamy na rozstrzygnięcie wniosku, który złożony został na kanalizację w miejscowości 

Czekaj. No i na trzy wnioski, które zostały złożone z trzeciej tarczy antycovidowej, to jest 

wniosek na budowę boiska przy szkole w Mrukowej, dokończenie remontu Domu Ludowego 

w Załężu i budowę oświetlenia - to była najwyższa kwota, bodajże 1.600.000 zł, mówię 

o oświetleniu ulicznym. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy są pytania? Czy ktoś w wolnych 

wnioskach chciałby zabrać głos? Panowie Radni i Pani Radna? Pani Sołtys? Panowie Sołtysi? 

 

Ad. 18. Zakończenie Sesji 

 

Przewodniczący Rady – W związku z wyczerpaniem porządku obrad kończę XXVII Sesję 

Rady Gminy w Osieku Jasielskim, dziękując wszystkim obecnym za przybycie. Dziękuję 

bardzo. 

 

Na tym zakończono obrady Sesji. 

 

 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz 

 


